
 

 

Referat styremøte nr. 5/2014, Vestenfjeldske Travforbund 
 

Sted:  Bergen Travpark 

Dato: 14.08.2014 

Møtet ble satt klokken 17.00 

 

Til stede:   

Styremedlemmer: 

John Blindheim, Einar Kvamsdal, Kato Magne Bruland, Birger Jan Bergesen 

Varamedlemmer: 

Susanne Evensen Rasmussen , Lisa K. Pickersgill 

 

 

Jan Gjennestad 

 

Ikke til stede: 

Styremedlem Leiv Hauge 

Christina A Hande 

 

Kopi til: Det Norske Travselskap – Lagsformennene i VTF – Bergen Travpark 

 

SAK 1: Godkjenning av referat styremøte nr. 5-2014 

Referat godkjent 

 

SAK 2: Forbundssekretær 

Richard Ekhaugen trer inn i stillingen som felles forbundssekretær for Vestenfjeldske, Rogaland og 

Agder fra 1. oktober. Richard vil ha sete i Kristiansand. Styret er godt fornøyd med denne 

ansettelsen. Det er dog viktig at forbundsstyret gjør sitt for å hjelpe Richard i gang i forhold til 

utfordringer rundt logistikk og de arbeidsoppgaver som venter i Vestenfjeldske. 

 

SAK 3: Sunnhordaland Travlag 

Intet nytt i denne saken, forbundssekretær følger opp denne og rapporterer til styret den videre 

utvikling. 

 

SAK 4: Høstkonferanse 2014 

Rogaland er arrangør av årets høstkonferanse som finner sted på Forus Travbane helgen 13.-14. 

september, agenda for møtet er foreløpig ikke utsendt. Det blir forbundsvis påmelding innen 04.09, 

dermed bør forbundet få inn påmeldinger innen 31.08. Forbundssekretær sender ut invitasjoner til 

travlagene, driftsselskap, driftsstyret samt valgkomitè.  

SAK 5: Superlørdag 

Grunnet ferieavvikling er det lite nytt i denne saken, men arbeidet vil intensiveres med målsetning 

om å avholde dette første gang i slutten av september måned. 



 

 

SAK 6: Til Start 

Per 01.08 har ca. 50% av påmeldte deltakere født 2012 fullført sine mønstringsløp.  Denne høsten 

blir det teorikveld mandag 15. september, dato for samling i banen er ikke helt fastlagt ennå men 

mye tyder på november. 

Det er ønskelig at teorikvelden åpnes for alle travlagsmedlemmer uavhengig om de deltar i Til Start 

eller ikke. 

 

SAK 7: DU-saker/banebidrag 

Firda Travlag er i 2014 tildelt 40.000 til bygging av nye oppselingsbokser.  

Anleggskontakt og forbundssekretær har gått igjennom lagenes anleggsrapporter og innstiller på 

uendret kategorisering av lagenes anlegg i forhold til banebidrag. Styret vedtok denne innstillingen. 

 

SAK 8: Eventuelt 

- Regnskap ble utdelt til gjennomsyn, det er ingen avvik ift. budsjett. 

- Firda Travlag har søkt om en 3-årspokal ifb. med deres premiekjøring og fikk innvilget denne 

søknaden 

- Askøy Trav- og Hestesportslag er medarrangør av familiedag på Askøy 24. august 

- Det ble foreslått at forbund og travselskap bør se på muligheten for å avholde kursing av tillitsvalgte 

som interaktive kurs for å redusere kostnader knyttet til reising etc. Dette bringer 

forbundssekretær videre til sentralt hold. 

- Det vil ikke bli avholdt lagmøte i forkant av høstkonferansen, derimot bør det avholdes et kort tid 

etter for blant annet å presentere den nye forbundssekretæren 

- Hest i trafikken: Ingen ny status her 

- Lisa Pickersgill har hatt møte med montègruppen og refererte fra dette 

- Det ble etterlyst en statusrapport rundt forslaget om endret aldersgrense for håndtering av hest på 

norske anlegg. Forbundssekretær purrer på dette. 

- Utjevningspott: Brev er formulert og sendt øvrige forbund for gjennomlesning. 

 

Møtet ble hevet 19:00 

 

 

 

Jan Gjennestad 

Referent 

 

 

_____________   ______________   _____________ 

John Blindheim    Birger Jan Bergesen   Einar Kvamsdal 

 

 

 

_____________        _____________

    

Kato Magne Bruland       Susanne Evensen Rasmussen      


